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PROTOKÓŁ NR XX/2013 

XX sesji Rady Powiatu w Wałczu IV kadencji, 

która odbyła się w dniu 21  stycznia 2013 r. w godz. 14 
00

 – 14 
20 

w sali narad Starostwa Powiatowego w Wałczu, przy ul. Dąbrowskiego 17 w Wałczu 

 

 

Obecni na sesji radni Rady Powiatu IV kadencji oraz zaproszeni goście wg załączonych  

do protokołu list obecności ( zał. Nr 1 i 2). 

 

 

 

Porządek obrad XX sesji Rady Powiatu IV kadencji: 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) otwarcie sesji, 

b) stwierdzenie quorum, 

c) przedstawienie porządku obrad, 

2. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2013 r. 

3. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIX/140/2012 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 

28 grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Wałeckiego na lata 2013-2031. 

4. Zakończenie sesji. 

 

 

 

Ad. pkt 1. 

Sprawy organizacyjne: 

 

a) otwarcie sesji, 

 

Przewodniczący Rady Powiatu Pan Bogdan Białas zgodnie z § 18 Statutu Powiatu Wałeckiego 

otworzył obrady XX sesji IV kadencji Rady Powiatu w Wałczu 

Przewodniczący Rady Powiatu przywitał radnych, Zarząd Powiatu i zaproszonych gości. 

 

b) stwierdzenie quorum, 

 

Na podstawie listy obecności Przewodniczący Rady stwierdził quorum. Na stan ogólny 17 radnych  

- nieobecny radny Andrzej Gostołek. Wobec stwierdzonego quorum Rada Powiatu może 

podejmować prawomocne decyzje. 

 

 

c) przedstawienie porządku obrad, 

 

Porządek obrad XX sesji Rady Powiatu został przedstawiony radnym w materiałach na sesję  

( załącznik nr 3). 

 

Przewodniczący Rady poinformował, że niniejsza sesja została zwołana na wniosek Zarządu 

Powiatu na podstawie art. 15 ust. 7 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym 

oraz § 13 ust. 9 Statutu Powiatu Wałeckiego.  

Wniosek Zarządu Powiatu wraz z projektami uchwał stanowi załącznik nr 4 do protokołu. 
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Jan Kaczanowicz - Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Rady Powiatu zwrócił się do 

Przewodniczącego Rady Powiatu z zapytaniem czy na zakończenie obrad sesji mógłby poruszyć 

temat niezwiązany z porządkiem obrad? 

Przewodniczący Rady Bogdan Białas wyraził na powyższe zgodę. 

 

Innych uwag do porządku obrad XX sesji Rady Powiatu zgłaszano. 

 

 

 

Ad. pkt 2. 

Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2013 rok. 

 

Projekt uchwały przed zmianami wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach na sesję.  

 

 

Paweł Gwozdecki – Skarbnik Powiatu 

Poinformował, iż główną przesłanką dokonania zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego  na 2013 r. 

jest zmiana harmonogramu realizacji inwestycji w ramach programu Zielone Inwestycje pn. 

„Usprawnienie zarządzania energią poprzez termomodernizację i zmianę sposobu użytkowania 

budynku po byłym Szpitalu Powiatowym na cele administracyjne powiatu wałeckiego etap I” oraz 

planowane pozyskanie przez Powiat środków z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na 

pokrycie wydatków w ramach wyżej wymienionej inwestycji. Realizacja w/w inwestycji została 

przesunięta na rok 2013, wobec czego konieczne jest wprowadzenie do budżetu stosownych zmian. 

Zmiany dotyczą przychodów, które zwiększa się o kwotę 276 830 zł, czyli środków, które w roku 

2012 wpłynęły na realizację tej inwestycji do budżetu, są środkami znaczonymi i w roku bieżącym 

zostaną wykorzystane. Natomiast należy wprowadzić je do budżetu w postaci przychodów, 

ponieważ dochodami były w roku ubiegłym, a środki wolne, które pozostały nie były wydatkowane 

w roku ubiegłym, więc stanowią przychody roku bieżącego.  

 Ponadto zwiększa się dochody własne w dziale 700 rozdziale 70005 o kwotę 500 000 zł  

w związku z planowanym otrzymaniem przez Powiat środków z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska na pokrycie wydatków inwestycyjnych w ramach przedsięwzięcia pn. 

„Usprawnienie zarządzania energią poprzez termomodernizację i zmianę sposobu użytkowania 

budynku po byłym Szpitalu Powiatowym na cele administracyjne powiatu wałeckiego etap I” 

Ogółem dochody Powiatu zwiększają się o kwotę 500 000 zł Planowane jest także pozyskanie 

dodatkowych środków finansowych. Suma 500 000 zł i 276 830 zł daje kwotę 776 830 zł, o którą  

zwiększa się wydatki budżetu powiatu na realizację zadań własnych w dziale 700 rozdziale 70005, 

na pokrycie wydatków inwestycyjnych w ramach przedsięwzięcia pn. „Usprawnienie zarządzania 

energią poprzez termomodernizację i zmianę sposobu użytkowania budynku po byłym Szpitalu 

Powiatowym na cele administracyjne powiatu wałeckiego etap I”.  

 

  

Marek Pawłowski 

Zwrócił się do Skarbnika Powiatu z zapytaniami: 

 czy mógłby wypowiedzieć się, który kształt budżetu na 2013 jest lepszy ten uchwalony 

przez Radę Powiatu w grudniu 2012 r. charakteryzujący się większą nadwyżką środków w 

kwocie 344 927 zł, czy ten po zmianach jakie Rada Powiatu wprowadzi przedmiotową 

uchwała skutkujących zmniejszeniem nadwyżki budżetu do kwoty 68 097 zł? ; 

 oznajmił, iż był przekonany że zmiany w budżecie o jakie Zarząd Powiatu występuje do 

Rady  Powiatu są podyktowane wynikiem ogłoszonego przetargu na roboty budowlane 

inwestycji zmiany sposobu użytkowania po byłym Szpitalu Powiatowym, natomiast 
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przedmiotowy projekt uchwały na powyższe nie wskazuje. Wobec powyższego zapytał co 

jest powodem zmian w budżecie? 

 

 

Paweł Gwozdecki 

Przyznał, iż zmiany w budżecie jakie zostaną wprowadzone przedmiotową uchwałą uwzględniają 

jednocześnie zwiększenie środków finansowych w związku z prowadzonym przetargiem na roboty 

budowlane w/w inwestycji. Niemniej generalną przesłanką do dokonania zmian w budżecie 

powiatu na 2013 r. wynika z faktu iż w roku ubiegłym na w/w inwestycję środki finansowe nie 

zostały wydatkowane. 

 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

Wyjaśnił, iż zmiany w budżecie jakie Rada Powiatu wprowadzi przedmiotową uchwała są 

niezbędne do realizacji inwestycji pn. „Usprawnienie zarządzania energią poprzez 

termomodernizację i zmianę sposobu użytkowania budynku po byłym Szpitalu Powiatowym na 

cele administracyjne powiatu wałeckiego etap I”. 

 

 

Marek Pawłowski 

Upewniając się zapytał czy w takim razie przesłanka do zmian w budżecie na 2013 r. jest 

zwiększenie środków finansowych na realizację inwestycji, gdyż najniższa cena wykonania 

inwestycji przewyższa środki finansowe zabezpieczone na jej realizację? 

 

 

Paweł Gwozdecki 

Odpowiedział twierdząco. 

 

 

Marek Pawłowski 

Wobec powyższego zapytał ile  firm wykonawczych zgłosiło się do przetargu i czy kryterium 

wyboru wykonawcy będzie najniższa zaoferowana przez wykonawcę cena? 

 

 

Bogdan Wankiewicz – Starosta Wałecki 

O udzielenie informacji poprosił panią Martę Suską Naczelnika Wydziału Inwestycji i Funduszy 

Pomocowych. 

 

 

Marta Suska – Naczelnik Wydziału Inwestycji i Funduszy Pomocowych w/m 

Poinformowała, iż w ogłoszonym po raz drugi przetargu na wyłonienie wykonawcy robót 

budowlanych inwestycji zmiany sposobu użytkowania budynku po byłym Szpitalu Powiatowym na 

cele administracyjne powiatu wałeckiego zgłoszono osiem ofert. Aktualnie wykonawca, który 

zaproponował najniższą cenę przeprowadzenia robót budowlanych nie dotrzymał terminu 

określonego w ofercie, wobec powyższego nie będzie brany pod uwagę.  Aktualnie komisja 

przetargowa jest w trakcie weryfikacji ofert. 

 

 

Marek Pawłowski 

Oznajmił, iż domniema, że w wyniku przetargu zostanie wyłoniony wykonawca oferujący najniższą 

cenę? 
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Marta Suska 

Odpowiedziała twierdząco, o wyborze wykonawcy decydowała będzie cena. 

 

 

Janusz Różański – Radny Rady Powiatu  

Zauważył, iż wypowiadając się na temat zmian w budżecie powiatu na 2013 rok Skarbnik Powiatu 

poinformował, iż Powiat Wałecki planuje pozyskać środki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 

Środowiska w wysokości 800 000 zł  na pokrycie wydatków w ramach wyżej wymienionej 

omawianej inwestycji, natomiast w przedmiotowym projekcie uchwały podano kwotę 500 000 zł. 

 

 

Paweł Gwozdecki 

Zapewnił, iż w przedmiotowym projekcie uchwały podano właściwą kwotę czyli 500 000 zł. 

 

Janusz Różański 

Zapytał czym poparte jest otrzymanie przez powiat 500 000 zł z Wojewódzkiego Funduszu 

Ochrony Środowiska w Szczecinie? 

 

 

Bogdan Wankiewicz 

Odpowiedział, iż jest po rozmowie z dyrektorem WFOŚ w Szczecinie. 

 

 

Janusz Różański 

Zapytał, czy Rada Powiatu ma podstawy ku temu, by wprowadzać zmiany w budżecie, jeżeli nie 

ma pisemnego potwierdzenia, że na konto budżetu wpłyną środki finansowe?  

 

 

Bogdan Wankiewicz 

Oznajmił, iż Rada Powiatu powinna dokonać zmian w budżecie jak w przedmiotowym projekcie 

uchwały. Powiat potwierdzenie otrzymania środków z WFOŚ otrzymał, z tym, że nie na piśmie. 

Dodał, iż dodatkowo na konto budżetu wpłyną środki finansowe z projektów: z ter modernizacji w 

kwocie 1 mln zł oraz z „Atrakcyjna szkoła dobrym startem w dorosłość” w kwocie 20  tys. zł. 

 

 

Paweł Gwozdecki 

Wyjaśnił, iż dochody stanowią prognozowane wartości. Następnie odniósł się do wcześniej 

zadanego przez radnego Marka Pawłowskiego pytania o kształt budżetu w kontekście deficytu i 

nadwyżki, informując iż zmniejszenie najwyższy jest sprawą czysto techniczną i trudno 

wypowiadać się w kontekście jakości. Wyjaśnił, iż część środków finansowych roku ubiegłego 

pozostałych w budżecie są tzw. znaczonymi, czyli takimi, których wydatkowanie nie mogło zostać 

przeznaczone na inne cele,  niż wskazane przez podmioty przekazujące dotacje. Na zakończenie 

poinformował, iż podczas kolejnej planowanej sesji w lutym br. budżet Powiatu Wałeckiego na 

2013 r. zostanie zmieniony, z uwagi na konieczność wprowadzenia do niego środków finansowych 

z PEFRON, przekazane powiatowi na koniec 2012 r., które w roku bieżącym staja się przychodem.  

 

 

Marek Pawłowski 

Wyraził zdanie, iż aktualnie niższa nadwyżka budżetu jest dla powiatu lepsza niż wyższy z końca 

2012r. 
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Wobec braku innych uwag do przedmiotowego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę nr XX/ 150 /2013 w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2013 rok. 

 

 

Uchwała niniejsza wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

 

Ad. pkt 3. 

Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę Nr XIX/140/2012 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 28 

grudnia 2012 r. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Wałeckiego na lata 2013-2031. 

 

Projekt uchwały przed zmianami wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w materiałach na sesję.  

 

 

Marek Pawłowski 

Zwrócił się z zapytaniem do Skarbnika Powiatu czy Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie 

nie budziła zastrzeżeń do uchwał finansowych podjętych przez Radę Powiatu podczas ostatniej sesji 

(XIX) w dniu 28 grudnia 2012 r.? Uściślił, iż otrzymał odpowiedź Zarządu Powiatu na wniosek, 

który złożył podczas sesji grudniowej informujący, iż Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Szczecinie Uchwałą Nr XXXI/193/K/2012 z dnia 11 grudnia 2012 roku stwierdziło nieważność 

uchwał Rady Powiatu w Wałczu podjętych na sesji w dniu 28 listopada 2012 r.: 

 Nr XVIII/136/2012 w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterminowego, 

 Nr XVIII/135/2012 zmieniającą uchwałę Nr XI/81/2011 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 29 

grudnia 2011 r. w sprawie uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu 

Wałeckiego na lata 2012 – 2031, 

 Nr XVIII/134/2012 w sprawie zmian w budżecie Powiatu Wałeckiego na 2012 r. 

Stąd zadane przez niego pytanie. 

 

 

Paweł Gwozdecki  

Odpowiedział, iż żadna z podjętych przez Radę Powiatu podczas XIX sesji uchwał finansowych nie 

jest przedmiotem postępowania Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie  

w sprawie stwierdzenia  ich nieważności.  

 

 

Wobec braku innych uwag do przedmiotowego projektu uchwały Przewodniczący Rady poddał 

niniejszy pod głosowanie. 

 

W wyniku głosowania Rada Powiatu jednogłośnie podjęła uchwałę nr XX/ 151 /2013 zmieniającą 

uchwałę Nr XIX/140/2012 Rady Powiatu w Wałczu z dnia 28 grudnia 2012 r. w sprawie 

uchwalenia zmiany wieloletniej prognozy finansowej Powiatu Wałeckiego na lata 2013-2031. 

 

 

Uchwała niniejsza wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 6  do protokołu. 
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Następnie Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jan Kaczanowicz za pozwoleniem 

Przewodniczącego Rady Powiatu poruszył problem zmiany z dniem 8 grudnia 2012 r.  rozkładu 

jazdy pociągu relacji Szczecin-Piła, który skutkuje tym, iż szynobus  nie zatrzymuje się na stacjach 

w mniejszych miejscowościach zlokalizowanych wzdłuż trasy, w tym w miejscowości Dobino. Jan 

Kaczanowicz zwrócił się do Zarządu Powiatu z zapytaniem czy w powyższej kwestii podjęte zostały 

stosowne działania, mające na celu przywrócenie wcześniejszego rozkładu jazdy szynobusu. Jeżeli 

nie zwrócił się do Zarządu Powiatu z prośbą o interwencję. 

Bogdan Wankiewicz Starosta Wałecki poinformował, iż wystosował do Wojewody 

Zachodniopomorskiego list popierający działania mieszkańców wsi Dobino zmierzające do 

przywrócenia rozkłady jazdy szynobusu relacji Szczecin-Piła. Ponadto prowadzi rozmowy z 

Marszałkami Województwa Zachodniopomorskiego jak i poruszył powyższy problem podczas 

Konwentu Starostów Województwa Zachodniopomorskiego. Dodatkowo działania wspiera Pan 

Paweł Suski Poseł na Sejm RP. Dodał, iż na pewno od czerwca 2013 r. rozkład jazdy zostanie 

zmieniony, niemniej takie rozwiązanie nie jest satysfakcjonujące, dlatego też zapewnił, iż będzie 

robił wszystko by procedurę zmiany rozkładu jazdy przyspieszono. 

 

Następnie Radny Marek Pawłowski poinformował, iż w prasie ( w Gazecie Prawnej) pojawił się 

artykuł o badaniu rentowności linii kolejowych, na podstawie zleconego prze PKP audytu 

opłacalności. W artykule podano, iż nowo otwarta linia kolejowa w relacji Piła-Stargard 

Szczeciński jest przewidziana do przekazania innemu przewoźnikowi lub do rozbiórki. Zwrócił 

uwagę, iż prowadząc rozmowy o przywróceniu rozkładu jazdy warto byłoby poruszyć także kwestie 

zawarte w artykule. 

 

Następnie Radny Marek Subocz zwrócił się do Zarządu Powiatu z zapytaniami czy przewidziano 

parking dla pacjentów przy budynku Przychodni oraz kiedy zostanie postawiona tablica 

informacyjna przy budynku Przychodni? 

Starosta Wałecki Bogdan Wankiewicz odpowiedział, iż przy budynku Przychodni nie przewidziano 

parkingu dla pacjentów. Będą natomiast zapewnione miejsca parkingowe dla osób 

niepełnosprawnych. Co do tablicy informacyjnej oznajmił, iż aktualnie jej treść uzgadniana jest  

z NFZ, w przeciągu 30 do 40 dni powinna zostać zamontowana . 

 

 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady o godz. 14
20

  zamknął obrady XX 

sesji Rady Powiatu w Wałczu IV kadencji. 
 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

 

 

 

                

Protokołowała: 

Inspektor ds. Obsługi Rady Powiatu 

 

    Anna Siwiec 

 

 

Przewodniczący Rady Powiatu 

 

Bogdan Białas

 


